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Nieuwsbrief Bewonersoverleg Speelheide - december 2022 

 

 

 

 

 

Beste bewoners, 

 

Nog eventjes en dan is het jaar 2022 alweer ten einde. Het Bewonersoverleg heeft 

dit jaar niet stilgezeten om te helpen de leefomgeving in de wijk te verbeteren. 

Hiervan willen wij jullie met deze nieuwsbrief op de hoogte brengen.  

 

 

 

Kindcentrum De Zevensprong 

De werkgroep (met leden van het Bewonersoverleg én vertegenwoordigers uit de buurt) zijn nog steeds in gesprek 

met de gemeente over burgerparticipatie met betrekking tot de omgeving van Integraal Kindcentrum De 

Zevensprong. Zoals je misschien in Groeiend Best hebt gelezen vallen de bouwkosten op basis van het voorlopig 

ontwerp fors duurder uit dan het eerder beschikbaar gestelde krediet. De raad werd daarom eind oktober gevraagd 

een aanvullend krediet van bijna 3 miljoen euro ter beschikking te stellen. De gemeenteraad sprak unaniem een 

positieve grondhouding uit ten aanzien van het voorgestelde bouwplan, maar omdat materialen e.d. naar 

verwachting nog verder zullen stijgen, wacht men nu op een nieuwe berekening vanuit het definitieve ontwerp.  

De gemeente heeft de volgende planning: voorjaar 2023 van voorlopig naar definitief ontwerp voor gebouw en 

omgeving en vóór juni 2023 een informatiebijeenkomst met presentatie van de uitwerking van het definitief 

ontwerp. De werkgroep werd en wordt betrokken bij de uitwerking van het definitief ontwerp van de omgeving. Een 

aantal zaken (waaronder komt er een hekwerk om de school of niet) is namelijk nog niet duidelijk. 

 

Groen/rondgang door de wijk 

Op 12 mei zijn we voor het eerst een rondgang door de wijk gaan maken. Een aantal wijkbewoners sloot zich hierbij 

aan. We hebben geïnventariseerd wat er op het gebied van groen, parkeren, verlichting enz. speelt en hebben een 

document gemaakt met foto’s en tekst en dat via de wijkcoördinator aan de gemeente aangeboden. Een aantal 

zaken is door de gemeente opgepakt. Bij een aantal andere zaken is beargumenteerd waarom er niet op kon worden 

ingegaan. Verder hebben we ook geleerd dat we dit eerder moeten doen, omdat plannen voor bv. het 

groenonderhoud al vroeg in het jaar worden gemaakt. En dat we dingen soms beter moeten omschrijven voor de 

duidelijkheid. Het verslag met de reactie van de gemeente op alle punten is te vinden op de website 

www.bospeelheide.nl 

Hieronder zie je enkele zaken die zijn aangekaart: 
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Hondenuitlaatstrook voor gevorderde honden 

Antwoord gemeente: bordjes en palen worden verwijderd 

 

 

 

 

 

 

 

Dode boom bij Haasje Over/Krijgertje 

Antwoord gemeente: boom wordt in najaar 2022 
verwijderd 

 

Klapzand in de zandbak niet geschikt voor kinderen om 
‘kastelen te bouwen’ 

Antwoord gemeente: Speelzand is niet geschikt voor de 
speeltoestellen (instabiliteit). Wordt zo gelaten. 

 

Kleine boompjes houden het licht van de 
lantaarnpalen tegen. Dit geeft een onveilig gevoel 

Antwoord gemeente: De lichtmasten staan onder 
de boomkronen en schijnen met hun lichtbundel 
naar beneden. Daarmee geven ze maximaal licht. 
Hier doen we dus verder niets aan. 
 

Mag ik mij even voorstellen? Abdallah Helal, wijkcoördinator voor De Speelheide 
Ik ben werkzaam als wijkcoördinator bij de gemeente Best. Als wijkcoördinator is het mijn taak te weten wat er 
speelt in de wijken van de gemeente Best, vervolgens kan ik hier eventueel actie op ondernemen richting de 
gemeente. Zo heb ik onder andere contact met het Bewonersoverleg van De Speelheide, maar ook met individuele 
inwoners die een vraag hebben of met een probleem in de maag zitten. Ik denk dan graag mee om te kijken hoe we 
dit kunnen oplossen. Ook voor leuke ideeën of initiatieven kunt u bij mij terecht. Heeft u een idee of initiatief om de 
wijk te verbeteren, neem dan gerust contact met mij op!   
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Ik ben te bereiken via e-mail 
op indewijk@gembest.nl, via telefoonnummer 
0499-360482, of via social media: 
instagram.com/abdallahindewijk en 
facebook.com/abdallahindewijk. 

 

 

 

Vertrek Daan als bestuurslid 

Na 8 jaar bestuurslid te zijn geweest van het Bewonersoverleg Speelheide is er nu dan een einde aan gekomen. We 

wonen sinds dit najaar in het buitengebied van het mooie Best en daarom komt de plek in het bestuur vrij. We 

hebben een paar mooie stappen kunnen maken met onder andere de AED’s, het groenonderhoud in Speelheidepark, 

de buurtpreventieborden, een aanpassing aan de oversteek bij Willem de Zwijgerweg en deelname aan de 

klankbordgroep voor de vernieuwbouw van de Zevensprong. Met veel plezier heb ik deelgenomen aan het 

Bewonersoverleg, dat nu uit nog drie enthousiaste leden bestaat. Dank voor de samenwerking in het 

Bewonersoverleg en dank aan allen voor de prettige tijd in de groenste wijk van Best! 

We willen langs deze weg Daan hartelijk bedanken voor zijn jarenlange bijdrage aan het verbeteren van de 
leefomgeving in onze mooie wijk. Namens de wijk zullen wij hem nog een passend cadeau geven als bedankje. 

Oproep voor nieuw bestuurslid 
Door het vertrek van Daan bestaat het Bewonersoverleg nog maar uit drie personen. We zoeken daarom versterking. 
We komen enkele keren per jaar een avond bij elkaar. Soms ook met een vertegenwoordiging van de gemeente, of 
met de wijkagent. We bespreken wat er speelt in de wijk, en hebben tussendoor via e-mail of WhatsApp met elkaar 
contact als er iets speelt dat niet kan wachten. We zijn van plan jaarlijks in het voorjaar een rondgang door de wijk te 
doen waarbij wijkgenoten kunnen aansluiten en we kijken of we mogelijk iets kunnen betekenen. Verder help je met 
het rondbrengen van de nieuwsbrief (2 à 3 keer per jaar). Interesse of wil je meer weten? Neem contact met ons op. 
Dat kan via het e-mailadres info@bospeelheide.nl 
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Bijzonderheden/informatie die je met de wijk wilt delen? 
Op de website van het Bewonersoverleg (www.bospeelheide.nl) willen we graag zo veel mogelijk informatie zetten 
die voor de wijk interessant is. Dit kunnen grotere dingen zijn, zoals de vernieuwbouw van de basisschool of het 
groenonderhoud, maar ook kleine dingen, zoals een boekenkastje dat is geplaatst in een straat, of een activiteit in de 
wijk om geld in te zamelen voor een goed doel. We weten natuurlijk niet alles wat er speelt in de wijk.  Jij kunt ons 
daarbij helpen. Heb je tips? Laat het ons weten! 

Daarover gesproken… 

Oliebollenactie 
Wijkgenote Mirjam van Kemenade (Zevensprong 88) bakt ook dit jaar weer oliebollen en appelbeignets voor Alpe 
d’HuZes. De gehele opbrengst gaat naar het KWF. We kunnen Mirjam steunen bij haar actie om geld op te halen voor 
onderzoeken om de ziekte kanker de wereld uit te krijgen door oliebollen bij haar te kopen. 
Mirjam bakt op donderdag 29, vrijdag 30 en zaterdag 31 december, maar bestellingen graag plaatsen vóór 
donderdag 29 december via: oliebollenactie2022@hotmail.com of 06-42 12 48 37 (onder vermelding van naam, 
telefoonnummer, aantal oliebollen/appelbeignets en datum waarop je de oliebollen/appelbeignets wilt ophalen). 
Vijf oliebollen (naturel of krenten) kosten 6 euro, vier appelbeignets zijn 12,50 euro. Je krijgt een betaalverzoek via 
Tikkie.  
 
Op de website van het Bewonersoverleg (www.bospeelheide.nl) kun je trouwens een bestelformulier downloaden. 
(Kijk bij nieuwsberichten op datum 13 december.) 

 

 

Fijne feestdagen en een gelukkig en gezond 2023 gewenst! 
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